

國立陽明交通大學  
外國語文學系外國文學與語言學碩士班  
論文指導同意書

National Yang Ming Chiao Tung University  
Department of Foreign Languages and Literatures  
Graduate Program of Foreign Literatures and Linguistics  
Thesis Advising Consent Statement

茲同意指導本所\_\_\_\_\_組學生\_\_\_\_\_學號：\_\_\_\_\_，撰寫碩士班畢業論文（\_\_\_\_\_制），並自即日起至該生畢業止，擔任其論文指導教授。

I hereby agree to provide academic guidance to student \_\_\_\_\_ (student ID no. \_\_\_\_\_), in this program's \_\_\_\_\_ section) in writing master's graduation thesis (Track \_\_\_\_\_), and to act as the student's thesis advising professor from now until the student graduates.

\_\_\_\_\_(年/YYYY) \_\_\_\_ (月/MM) \_\_\_\_ (日/DD)

教授簽章 Professor signature/seal		學生簽章 Student signature/seal	
組召集人簽章 Section convenor signature/seal		系所主管簽章 Department chair signature/seal	
系所承辦人簽章 Department implementer signature/seal		指導教授非本系所者需加簽 學生所屬系所共同指導教授簽章 <b>If advising professor is from outside the Department, add:</b> Signature/seal stamp of co-advisor in student's department	

備註：此同意書分二聯，第一聯由所辦留存備查，第二聯由學生自行留存。

Note: This Statement is issued in duplicate. The first copy is to be retained by the Department Office for reference; the second copy shall be kept by the student.

國立陽明交通大學  
外國語文學系外國文學與語言學碩士班  
論文指導同意書

National Yang Ming Chiao Tung University  
Department of Foreign Languages and Literatures  
Graduate Program of Foreign Literatures and Linguistics  
Thesis Advising Consent Statement

茲同意指導本所\_\_\_\_\_組學生\_\_\_\_\_學號：\_\_\_\_\_，撰寫碩士班畢業論文（\_\_\_\_\_制），並自即日起至該生畢業止，擔任其論文指導教授。

I hereby agree to provide academic guidance to student \_\_\_\_\_ (student ID no. \_\_\_\_\_, in this program's \_\_\_\_\_ section) in writing master's graduation thesis (Track \_\_\_\_\_), and to act as the student's thesis advising professor from now until the student graduates.

\_\_\_\_\_(年/YYYY) \_\_\_\_ (月/MM) \_\_\_\_ (日/DD)

教授簽章 Professor signature/seal		學生簽章 Student signature/seal	
組召集人簽章 Section convenor signature/seal		系所主管簽章 Department chair signature/seal	
系所承辦人簽章 Department implementer signature/seal		指導教授非本系所者需加簽 學生所屬系所共同指導教授簽章 <b>If advising professor is from outside the Department, add:</b> Signature/seal stamp of co-advisor in student's department	

備註：此同意書分二聯，第一聯由所辦留存備查，第二聯由學生自行留存。

Note: This Statement is issued in duplicate. The first copy is to be retained by the Department Office for reference; the second copy shall be kept by the student.